

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 230911

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemöte 230911.pdf

Storlek: 126051 byte

Hashvärde SHA256:

aa4f0af563ddcf4a20fd05393a6a26a514604b86c5ba7cd8981be083e8812498

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 2:

Bengt Ture Jonsson

Signerat med BankID 2023-10-08 20:39 Ref: a7063e05-faf4-406e-8eb6-23fac15a39dc

KENT PETTERSSON

Signerat med BankID 2023-09-29 21:24 Ref: 8d2baddf-6b36-4727-b801-8f5a55555d37



## Protokoll

### Styrelsemöte i Granuddens Båtklubb

Måndag den 11 september 2023 kl. 19.00-21.00.

Närvarande: Per Alexis  
Hans Öhlund  
Roger Stridfelt  
Lars Näsman

Bengt Jonsson  
Stefan Källström  
Janne Thelin  
Kenth Pettersson

Frånvarande: Jonas Sandberg  
Catarina Forsman

#### **Pkt 1: Mötets öppnande**

#### **Pkt 2: Föregående protokoll**

Inga synpunkter.

#### **Pkt 3: Ärenden enligt Mötesplan**

- a) Säsongsavslutning, tider för hamnens stängning  
Beslut: Bryggupptagning 14 oktober, vatten och el samverkan med kommunen. Arbetsdag höst: 7 oktober kl 9-12.
- b) Valberedningen ansvarar för gemensamt fika/korvgrillning.

#### **Pkt 4: Avfallshanteringsplan**

Beslut: Bengt Jonsson och Janne Thelin tar fram ett förslag som skickas in till kommunen senast 31 oktober.

#### **Pkt 5: Uppföljning projekt 2023**

Uppföljning och rapportering projekt.

- a) Brygga 4
  - a. I stort klart. Bryggan skall under arbetsdag höst åtgärdas så att inte vagnar eller personer snubblar fastnar mellan yttersta och näst yttersta bryggdelen.
- b) Parkeringsplatser
  - a. Kontroll av årets ekonomi. Prioriterat är parkeringsplatserna mot hamnområdet.
  - b. En större plan för hela parkeringsområdet måste göras. Parkeringsplatser måste märkas ut och avgränsas.
- c) VA, Inget att rapportera.
- d) Åtgärder infartsväg, åtgärdat
- e) Övrigt, Inget att rapportera.

#### **Pkt 6: Avrapportering övriga uppdrag**

- a) Verksamhetsbeskrivning, beslut av principiell karaktär (Jonas)  
Inget att rapportera.

- b) Dokumenthantering (Janne och Jonas)  
Inget att rapportera.
- c) Personuppgiftspolicy (Janne)  
Inget att rapportera.
- d) Transportstöd för båtar som ska skrotas (Lars och Bengt)  
Fjolårets aktiviteter gav resultat då några båtägare tog ansvaret över sina båtar. Fortfarande finns det att antal båtar som bedöms ej sjödugliga och sannolikt aldrig kommer sjösättas mer. L och B kommer kontakta dessa och erbjuda dem vägledning för hur man ska gå till väga för att destruera sin båt. Stefan K kontrollerar med en jurist angående ”felparkerande” eller båtar som saknar ägare.

#### **Pkt 7: Administrativa frågor**

Det finns några saker där det visar sig att vi behöver tydliggöra vem/vilka som har ansvar. I sommar har vi särskilt noterat följande saker som vi behöver tydliggöra ansvaret för:

- Sopcontainer. Tillsyn och beställning av tömning.
- Septitank: Tillsyn och beställning av tömning.

Beslut: Alla i styrelsen hjälps åt och tar ansvar för att kontrollera sopcontainer och septitank. Rapport och åtgärd rapporteras via sms-grupp

- Postlåda: Tömning, hantering och distribution av post.

Beslut: 5st personer i styrelsen som har nyckel till brevlådan vid vägen hjälps åt att tömma den. Postlådan på gaveln kommer det mest brev till platsansvarig men alla hjälps åt att tömma den.

Alla brev som töms sorteras in i sorteringsfacken som finns i styrelsens rum i klubbstugan.

#### **Pkt 8: Rapporter**

##### **Ordf, v ordf.**

Invgivning av SSRS station på Granudden var mycket lyckad. Ca 150 personer var där.

##### **Kassörer**

Inget att rapportera.

##### **Hamnkaptener**

Vi måste bli bättre på tillbudsrapportering för händelser inom hamnområdet. Inför en punkt på styrelsemötena som handlar om säkerhetsfrågor och riskhantering/riskanalis. Detta tas även upp med arbetsledarna på mötena inför arbetsdagarna vår och höst.

Beslut: Säkerhet och tillbud ska vara en stående fråga på GBK:s styrelsemöten.

##### **Projektledare**

Kontakt tagen med Pontec angående nya betongbryggan som inte ”glider ut” från kajen när man lossar den på hösten.

Projektförslag att lägga en smal brygga längs med kajen vid sjösättningen för att underlätta för i och urtagning av båt via rampen.

##### **Platsansvarig**

Åtgärda var katamaranerna skall ligga

Det har varit stor omsättning på land och sjöplatser.

**Pkt 9: Övriga frågor**

- Medlemsärende  
En medlem har inte betalt sina räkningar i tid ej heller åtgärdat sin uppläggningsplats enligt överenskommet avtal. Ärendet diskuterades och kommer att tas upp på nästa styrelsemöte.
- Ombyggnad av Granuddsvägen kan kräva provisorisk väg förbi infarten till Granuddens båtklubb. Etapp 1 av ombyggnationen är från grinden på Granudden och vidare ut mot NBB marina. Ingen fastställd startpunkt finns.
- Kvällsinternat med styrelsen den 8 november. En kväll då vi träffas och pratar aktuella frågor, men utan fastslagen agenda. Tid och plats meddelas senare.

**Pkt 10: Kommande möten**

Samtliga möten hålls i Vaktstugan.

Styrelsemöte 3, 27 nov kl 18-21. AU 20 nov.18-20

Fikaansvarigt styrelsemöte: Kenth Pettersson

Styrelsemöte 4, 29 jan kl 19-21. AU 22 jan. 19-20.30

Fikaansvarigt styrelsemöte: Catarina Forsman

*Sekreterare*  
*Kenth Pettersson*

*Ordförande*  
*Bengt Jonsson*